



## Visa & iHerb | Partnership - English and Arabic Terms & Conditions:

iHerb Offer: 15% OFF on all orders of \$90 USD & more.

### Offer 1 - English:

- Offer: 15% OFF on all orders of \$90 USD & more
- Offer 1 - English:
- Offer ends on 4/25/2023 at 10 AM PT
- Offer is applicable to all VISA cardholders.
- The offer's discount is 15% off all orders of \$90 USD & more.
- This offer has multiple uses.
- This offer is for new & existing customers.
- Offer applies to Saudi Arabia, UAE, Kuwait, Bahrain, Qatar and Oman orders only.
- To redeem the offer, visit [www.iHerb.com](http://www.iHerb.com) or iHerb mobile application and enter the offer code VISARAMADAN23 at checkout.
- Offer cannot be used in conjunction with other promotional programs, offers, discount cards, vouchers or VIP privileges, unless otherwise stated.
- Each eligible market has a cap on the amount of discount that can be found at the checkout.
- This offer ends on 4/25/2023 at 10 AM PT.
- iHerb and Visa's decision shall be final with respect to any Visa cardholder disputes regarding the offer.
- The offer is non-exchangeable, non-transferable and no cash alternative is offered.
- iHerb is the promoter of this offer. Visa shall have no liability in relation to the offer.

### Arabic:

- العرض: خصم 15% على جميع الطلبات التي تبلغ قيمتها 90 دولار أمريكي وأكثر
- العرض 1:
- ينتهي العرض في 2023/4/25 في الساعة 10 صباحًا بتوقيت المحيط الهادئ
- يسري العرض لجميع حاملي بطاقات Visa.
- يبلغ الخصم 15% على جميع الطلبات التي تبلغ قيمتها 90 دولار أمريكي وأكثر.
- لهذا العرض استخدامات متعددة.
- يسري هذا العرض للعملاء الجدد والحاليين.
- يسري هذا العرض على الطلبات في المملكة العربية السعودية، الإمارات، الكويت، البحرين، قطر، عمان.
- للحصول على العرض، يرجى زيارة [www.iHerb.com](http://www.iHerb.com) أو التطبيق وإدخال الرمز الترويجي: VISARAMADAN23 عند الدفع.
- لا يمكن استخدام هذا العرض جنبًا إلى جنب مع برامج ترويجية أخرى، وعروض وبطاقات خصم وقسائم أو امتيازات VIP، ما لم ينص على خلاف ذلك.
- لكل سوق مؤهل حد أقصى لمبلغ الخصم يمكنكم الإطلاع عليه عند الدفع.
- ينتهي هذا العرض في 2023/4/25 في الساعة 10 صباحًا بتوقيت المحيط الهادئ.
- يُعد قرار Visa و iHerb نهائيًا فيما يتعلق بأي نزاع مع حامل البطاقة بشأن هذا العرض.
- هذا العرض غير قابل للاستبدال، أو التحويل ولا يوجد بديل نقدي متاح.
- تُعد iHerb المروج لهذا العرض، ولن تتحمل Visa أي مسؤولية تتعلق بهذا العرض.